通識課程【跨域興學習】-書面成果【Cross-Field Project】Written Report

課程資訊 Course Information		
課程名稱 Course name		
開課社團 Club		
開課學期 semester	學年度 academic year	姓 名 Name
系 級 Dept. & grade		學 號 Student No.

反思心得 (至少 1000 字心得)

一、發現了什麼新鮮事?接觸到什麼問題?

What new things have you discovered? What problems have you encountered?

二、修課期間最大「快樂」與「痛苦/挫折」各是什麼?

(建立友誼?幫助他人?被需要?有進步?時間不夠?期望過高?態度感受?)

During the course period, what are the greatest "joys" and "pains/frustrations"?

(Is it about building friendships? Helping others? Feeling needed? Progressing? Lack of time? High expectations? Attitudes and feelings?)

三、有什麼成長?有什麼樣的改變?

What personal growth have you experienced? What changes have you gone through?

四、最大的收獲/學習是什麼?

(包容力、尊重他人、了解服務真諦、技巧進步、反思與追求社會正義)

What is the greatest gain/learning experience?

(Embracing tolerance, respecting others, understanding the true meaning of service, improving skills, reflecting on and pursuing social justice)

五、此堂課對我們有什麼意義?修完此堂課後,我未來還能做什麼?

What is the significance of this course to us? After completing this course, what can I do in the future?

照片集錦 Photos		
1.團體照 Group photo	2.服務者團體照 Members group photo	
內容概述 Description	內容概述 Description	
3.上課照片 class	4. 上課照片 class	
內容概述 Description	內容概述 Description	
5.服務照片 service	6. 服務照片 service	
內容概述 Description	內容概述 Description	
7. 服務照片 service	8. 服務照片 service	
內容概述 Description	內容概述 Description	
9. 服務照片 service	10. 服務照片 service	
內容概述 Description	內容概述 Description	